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Onderwerp Experiment gesloten coffeeshopketen

Betreft het een raadsvoorste l/raa dsmededel i ng

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Openbare orde en veiligheid

Portefeuillehouder burgemeester Niederer

Schriftelijke vraag

Naar schatting telt Nederland L0.000 tot 30.000 hennepkwekerijen, een groot deel daarvan in
woningen. Dit veroorzaakt veiligheidsrisico's voor omwonenden, onder meer door overbelasting van
de elektriciteit wat kortsluiting en brand kan veroorzaken. Ook zijn er met regelmaat
hennepkwekerijen in West-Brabant. Ook in onze gemeenten en buurgemeenten. De PvdA Roosendaal

en Bergen op Zoom vinden de veiligheidsrisico's voor omwonenden van illegale wietkwekerijen in

woonhuizen onaanvaardbaar.

Daarnaast spelen voor ons de financiële gevolgen voor verschillende diensten, in verband met het
traceren van wietkwekerijen en het ontmantelen van drugslaboratoria, ook een belangrijk rol. En wat
te denken van de inzet van helikopters, mankracht politie, marechaussee, belastingdienst etc. De

kosten hiervoor rijzen wat ons betreft de pan uit.

Het kabinet is akkoord met een experiment met legale staatswiet in meer gemeenten dan aanvankeliik
was afgesproken. Zes tot tien gemeenten gaan proeven houden, zoals eerder gepland. Maar nog eens

zes tot tien gemeenten vormen een controlegroep.

De PvdA wil graag al sinds 2017 dat Bergen op Zoom en Roosendaal, als Netwerkstad, zich aan sluiten
bij de controlegroep voor experiment met legale wiet, biivoorbeeld bii de wietproef in Breda. Dit
experiment moet duidelijk maken of de criminaliteit door de legale wietteelt afneemt en of de wiet
minder schadelijke stoffen bevat.

ln dit kader hebben we volgende vragen aan het college van Roosendaal, waarbij wij aantekenen dat
ook onze collega's in Bergen op Zoom deze vragen hebben gesteld aan het college van B&W in Bergen

op Zoom:

1. ls het college het met ons eens dat de veiligheidsrisico's voor omwonenden van illegale
wietkwekerijen in woonhuizen onaanvaardbaar is? Zo nee, waarom niet?

2. ls het college het met ons eens dat de financiële consequenties van het opsporen van illegale
wietkwekerijen de pan uit rijzen? Zo nee, waarom niet?

3. Hoe staat het college tegenover dit experiment?
4. Zijn de colleges bereid om als gemeente Bergen op Zoom en gemeente Roosendaal mee te doen

aan de te vormen controlegroep? 7o nee, waarom niet?

Alvast dank voor uw antwoord

Michael Yap, PvdA Roosendaal



Wii beantwoorden uw vragen als volgt:

1. ls het college het met ons eens dat de veiligheidsrisico's voor omwonenden van illegale
wietkwekerijen in woonhuizen onaanvaardbaar is? Zo nee, waarom niet?

Het kweken, handelen, verkopen en bezitten van cannabis is in Nederland illegaal. Alleen onder
bepaalde voorwaarden worden eigen bezit en verkoop in gedoogde coffeeshops niet vervolgd. Wij
vinden het onaanvaardbaar dat eigenaren, gebruikers en/of bewoners van panden hun pand
gebruiken of laten gebruiken - voor financieel eigen gewin - ten behoeve van hennepteelt; een
criminele activiteit. Hiermee creëren zij voor hun buren onveilige situaties met de daarmee gepaard
gaande veiligheidsrisico's.

2. ls het college het met ons eens dat de financiële consequenties van het opsporen van illegale
wietkwekerijen de pan uit rijzen? Zo nee, waarom niet?

Wij hebben geen zicht op de totale kosten die gepaard gaan met het opsporen en/of ontmantelen van
hennepkwekerijen. Mitsdien kunnen wij ons daar geen oordeel over vormen.

3. Hoe staat het college tegenover dit experiment?

Het experiment richt zich op de gesloten keten waarbij op kwaliteit gecontroleerde cannabis
gedecriminaliseerd toegeleverd wordt aan de verkooppunten die aan het experiment deelnemen. Een

groot deel van de Nederlandse hennepteelt is bedoeld voor de export. Het WODC gaat uit van een

omvang tussen 3I% en97%van de Nederlandse hennepteeltl.

Zoals wij reeds meerdere malen hebben aangegeven staat het gemeentelijke softdrugsbeleid
beschreven in de beleidsnota "Toepassing artikel 13b Opiumwet". Deze is vastgesteld op 1"9 juli 20L6.
Het uitgangspunt hiervan is de zogenaamde nuloptie. Moties hierover (zie de laatste motie
"onderzoek reguleren softdrugsketen" van 8 december 2OL6) zijn verworpen. Er bestaat dan ook op
dit moment geen aanleiding het beleid te wijzigen.

4. Zijn de colleges bereid om als gemeente Bergen op Zoom en gemeente Roosendaal mee te doen
aan de te vormen controlegroep? Zo nee, waarom niet?

Nee, zoals in het bestuursakkoord 2OL8-2O22 is opgenomen, wachten wij de uitkomsten van deze

experi af voordat wij een standpunt innemen over het coffeeshopbeleid in Roosendaal

Hoogachte
Het coll van burgemeester en wethouders,

n,

mr. J Niederer
burgemeester

1 WODC en Trimbos instituut, Nationale Drug Monitor 2076,7 november 2016.


